
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

 
         Θεσσαλονίκη, 24/10/2022 
 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
ΘΕΜΑ: «Δυσανάλογη αύξηση τους κόστους της έκδοσης άδειας απόσταξης  

των σταφυλιών στη περιοχή του Μαυροβουνίου του Δήμου Κιλελέρ  
της Λάρισας» 

 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση από αμπελουργούς του Μαυροβουνίου του Δήμου Κιλελέρ της 
Λάρισας, σφοδρές είναι οι αντιδράσεις των συναδέλφων τους, καθώς και αυτών της 
ευρύτερης περιοχής τους, για το κόστος της έκδοσης άδειας απόσταξης των 
οινοποιήσιμων προϊόντων τους. Μας μετέφεραν οι ως άνω ότι το κόστος της έκδοσης 
δωδεκάωρης άδειας για κληματαριά από 60 ευρώ σχεδόν τριπλασιάστηκε, ενώ η άδεια 
των συναδέλφων τους που είναι στο μητρώο αμπελουργών και έχουν το δικαίωμα της 
απόσταξης διπλασιάστηκε. Θεωρούν οι ως άνω αμπελουργοί ανεξήγητη τη δυσανάλογη 
αύξηση τους κόστους άδειας απόσταξης των σταφυλιών τους και ζητούν να παραμείνει 
αυτή στα επίπεδα των προηγούμενων ετών. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Ποιοι είναι οι λόγοι της αύξησης τους κόστους της έκδοσης άδειας απόσταξης των 
οινοποιήσιμων σταφυλιών στην περιοχή του Μαυροβουνίου του Δήμου Κιλελέρ της 
Λάρισας; 
 
2. Προτίθεσθε να ενεργήσετε καταλλήλως, ώστε να ικανοποιηθεί το αίτημα των 
αμπελουργών του Μαυροβουνίου του Δήμου Κιλελέρ της Λάρισας και να παραμείνει το 
κόστος άδειας απόσταξης των σταφυλιών της περιοχής τους στα επίπεδα των 
προηγούμενων ετών προς όφελος της τοπικής κοινωνίας; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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